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z sesji Rady Gminy Mietków
25 września 20]2 r

sesję olworzył PEervodniczący Rady Gminy - rózef Ż'ygadło słowańi ',olwieran
s€sję Rady Gminy Mie!ków''' przywi1ał wszys*ich zebranych, na podstawie 1isty
obe.noic !u 'e.df i I  quoam' po'rIo ' rno{a,.  /e /  po|fadlL oÓIdd ldęjmuje $ę dw.
pnb. 5.  Podrec e Lr.hsdb w (prd$ie r f$rtcr a reg'  o .1.nJ ro/ i ; tanis loroL)
materialnej o charakteŹe socjahym dla uczniów zamieszkałych na tcreni;8miny
Mietków', oraz ',6' Podjęcie uchwały w sprawie Podziału Gminy Mietków na;krę8i
\ryborcfe' uslalenia jch granic i numerów oraz liczby radnych wybjereyclr w
każdym okĘgu'''. nastęPnie przedstawi] pożądek obmdpo zmianach:

l' Podjęci Whwały w spmwie zniany wieloletniej Pl.oglozy Finansowej gniny
Mietków

2' Podjęcie uchwały w spmwie zniany budżetu gniny na 20]2 rok.
3. Podjęcie uchwały w spfawie skargi Ełf Rajczakowskiej.Jarosz, dyrektora

Gimujum w Mietkowie !a bezczymość Ma}gorzaty KomaDieckiej.
dy.ektora Sfkoły PodŚlawowei w Mielkowie

11' Podjęcie !ch!!a|J w sPrawie Zniany uchwa}y Nr V|7/2007 Rady GmiDy
Mietków z dnia 20 marca 2007. w sprawic nadania stalutu sołectw Mi1in'

5. Wnioski i inlerpelacje radnych.
ó' SpraqT różne'

W związku fe zmiananr i $prowadzon) mi w porfądk! obrad
zarządził głosowanie:
Głosowało 13 radnych - oddano
Pruewodniczący Rady Gminy

l] głosów,'fa'''
s|{ ie ld, ' l '  /e poŹaoet ob|aJ ,os|JI p|:) ję 'J

obecni v€ lisly obecności-w fałączeniu

P le.odlr ldc) R'|dy /s ló! i .5 ie do.ddnv(| o w}la lcn:e /god) na p- led'Ebienie
Inlo|mac|| pr lef  Pania Zu/an1e Śre-eke Bd1'  Rsd) Pos 'aIJ Wroc|d\v"k:ego
przed lofloczęciem rea]izacji porządku obIad. RadDisryrafili z8odę'

Z' smereka . została aobiona d|oga z Mielkowa do Milina i z Mi]ina do
Kątów w.ocławskich , kolejną drogą będzie dtoga ze stróży do Kątów wl.'
P]anowane jesl f.obienie dro8i ogrodowej' a na ul' Kąteckiej pŹebudowa
lln! ener8elycaeJ przesunięcie słupów. Mamy infomrację od sohysa
chwalowa, ze jeś niefagospodaro\lany plac w środku wsi gdzie był s;ry
slleD pro.iry o koncep. e na /dgocpoddros.lie
Jan Bajserowicz. radny - dziękujemy fa pasy dla p;eszych na drodze w
wawrzeńczycach' a|€ prosińy jcszcze o oarakowanie

. Jerzy Kuriata radny czy droga stróża' Kąly będzie zrobiona w pfyszłym

- Z' smereka . będziemy sję sta.ać zobić ją w p.zyszłym roku



-2-
BoŹena Cap radna czy krzewy f pobocza będą usunięle w tym roku
Z' snereka _ taŁ w listopadzie
lvacław Pdka - sołtys wsi Piława - na drodze z Kilianowa do Piławy j est nak
małowidoczny' moŹe postawić tam sierzanty
Z' smereka sierŹfury nie wchodzą w 8rę, możFmy dostawić znaki
-B' cap - pzy drodze powiatowej' koło cmentMa są chaszcze' a gdyby to
upŹątnąć 1am byłby parkin8
Z' Smereka nuszę tam po.jechać i ro zobaczyć'
Prrewodniczący Rc - czy sąjeszcze p}teia. W zwiąfku z tym dziękujemy
Pani Zuzannie sn€reka i przechodzimy do porządl.u obrad

- Regina ozga Skolbnik Gminy wyjaśniła. Źe wie]oletnia lrognoza
|Dansowa to jest nasz budzet w ramach dochodów i iłyda&ów na lata na jakie
gmina ma zaciągnięty ked)t tj' do 2020 ioku' Zmiana wPF |j. zamima części
ked)tu' który mielibyśmy zaciągnąć wprowadfa,jąc wolne środki
wygospodarowane w 20I I roku' są to pieniądze ,,zuczone'' uzyskane z opłary
za wyciŃę dŹew - moremy je wydać tylko na zadania Nbea[e z o.hrcną
środowiska' Konieczną opłatą jest opłata wnoszona do tTos i część tych
lieniędzy z wo]nych ś.odków, któJe wlbnęły do budrefu w 2011 roku
pozosiawia się na opłaię do wlos w 2013 roku - jest !o ok. 800 tys. '.
Zamiana pieniędzy wolnych środków i połczki, któ|ą nusielibyśmy
zacią8nąć spowodowała konieczność znian w wPĄ będącej integralną częścią
uchwały budżetowe.j'
Nastwnie p.zedstawiła lrojekt uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej
Prognozy Finansowej gminy Mietków

Głosowało 13 radnych oddano t3 głosów,'za'.
Przewodniczący stwierdził' że uchwała ms1ała lodjęta jedno8łośnie'

Ad2.
' Regina ozga - skebnik Gminy wyjaśniła. że zmiana w wPF musi być

odzwierciedlona w uchwale budżetowej, czyli róMież' zamiŃa zŃiaańęcia
pożyczki wolnyni środkani z nadwyżki budżetowej' Poza 1ym miejszenie
zado !o Śronie wyda&ów ze względu na to, Źe realizacja modemizacji
świetlicy w Borzygniewie zostmie lrresuięta na 2013 rok' a 12kże
z6tQienie środkMi z poda&ów i darowizn dochodów z q,tułu opłaty
eksploatacyjnej' których nie zealizujeny w t}n roku ze względu na ro' że
podmioty łfdob)va.jące krusz)wo wpłacają ob.cnie opłarę eksploatacyjną 2
fizy do rolu a nie jak było 4 razy.
NaĘpnie przedstawiła projekr uchwały w sprawie nimy budżetu gniny na
2012 rok

Głosowało 13 radnych oddano ]3 8łosów ''z',
Przewodniczący RG siwierdził' że uchwała zostałapodjęlajednogłośnie.



Ad 3.
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Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił' że rozpatrzenie skargi było odłożone w
casie' na co Pfui Dyrekor GimnŹjum wyrżiła pisemie zgodę' komisja
rewizyjna ponołnie się z€brała w celu rczpalrzenia rej skargi' Proszę o
pŹedstawienie opinii Komisji
Paweł wacławek - członek Komisji Rewizyjnej prfedstawił opinię Komisji
Rewizyjnej z dnia 23 sieĘnia 20t2 r w sprawie skar8i Eł} Rajczakowskej.
Jarosz D)Tektor GimMjum na bezcz}mość Małgo.zaly Komanieckiej
Dyreldora Szkobr, Podstawowej w Mielkowie.
Następnie Helena Arrymowicf - Z.ca Przewodnicfącego RG przedstawiła
projekt uchwĄ \łTaz z uzasadnieniem

GłoŚowało 13 radnych oddano l0 głosów''z'' i 3 głosy ',wsb.zymujące się''
Przewodniczący stwierdził, że uchwała zostala podjęta większoścją głosów.

- H' Atymowicz . z.ca Przewodniczącego pŹedstzwiła prcjek uchwaly
w slrawie zmiany uchwały Nr V/37l2007 Rady Gminy Mie*ów z dnia 20
marca 2007 r. w sprawie nadania statutu sołectM Milin oraz w'aśniła, że
Rada sołecka wsi Milin składała się z 6 osób' jedna osoba zrezygnowała, a nie
było chęhych do pracy w Radzie sołeckiej więc postanowiono zmniejszyć
skład do 5 osób.

Głosowało t3 radnych -oddano 13 głosów
Przewodniczący RG stwierdził' Źe uchwała

Ad 5.
Wliosków i interpe]acji nie zgłoszono'

Ad ó'
H' Ańymowicz pŹedstawiła zaproszenie Dyrektora i Rady Pedagogicm€j
szkoły Podstawowej w Mielkowie dla radnych i wójla Gminy na konferencję
w dniu 10 paździemika 2012 r.
Przewodniczący RG poinfonnował' ż€ jezeli wpłynie infomacja Prezesa GUs
o cenie ąta będzie koniecaość szybkie8o Nołania sesji Rady i fwrócił się z
prośbą do Pmi Z' Smereka' która jest plzeds|awici€]en Izby RolDiczej aby
wyddo możliwie szybko opinię w Sprawie lrojektu uchwały

została podjęta j €dnogłośnie'

w związku z wyczelpaniem tematów Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji
słowami.Zmykam Sesję Rady omńy Mietków

Nagrmie sesji RG slanowi załącznik do protokołu. p\,t! CD' r',""","i.


